
 

 

Holmsbu Vel 

Møtereferat 23.05.23 

 

Tilstede: Inger Viktor, Klaus Nærø, Marianne Moen, Arne B Larsen, Tone Lyngås 

Johnsen, Raymond Nedrebø,  

Fravær: Dag Grytan, Filip Brodersen, Monica Grønnvoll Aaen 

 

Referent: Arne B Larsen 

 

 Kommentarer til forrige referat: Dette var første referat 

 

Sak 1 - 2023/2024:   Konstituering av styret. 

   Vedtak: Leder:    Inger Viktor 
     Kasserer:   Dag Grytan 
     Sekretær/fritid:  Arne B Larsen 
     Nestleder:  Klaus Nærø  
     Styremedlem:  Tone Lyngås Johnsen 
     Styremedlem:  Filip Brodersen 
     Vara:   Raymond Nedrebø 
     Vara:   Marianne Moen 
     Vara fritid:  Monica Grønnvoll Aaen  
 
Sak 2 -2023/2024:   Leieavtale Slippen til historielaget. 

Vedtak: Styrets innstilling er en leiekontrakt på 3 år med mulighet til 

forlengelse 

 

Sak 3- 2023/2024:   Holmsbu vel sin hjemmeside.   Forbedringer, hvordan ønsker vi at 

hjemmesiden vår skal se ut og fungere?     

 Vedtak: Tone og Inger tar møte med Morten Arnesen for å få en bedre 

struktur og oversikt på hjemmesiden vår. 

 

Sak 4-2023/2024:  Brev fra Liv Ås angående hjertestarter  

Vedtak: Styret vedtok at vellet overtar hjertestarterne. 

 



 

 

 

 

Sak 5-2023/2024:  Åpent politikermøte Holmsbu Badehotell 28.august. 

Vedtak: Saker vi ønsker å ta opp: 
 Veien til Rødtangen 
Gang- og sykkelveier på Hurum 
Bussforbindelse til Asker. 
Holmsbu Billedgalleri 
Hva gjør kommunen for å unngå privatisering av strandsonen, og 
tilrettelegge for adkomst. 
Har ditt parti noen konkrete planer for Holmsbu og omegn. 

 

 

Eventuelt.   

• Brev fra Rolf Vidar Grønnvoll Aaen, H, om å få møte med vellet i 
forkant av Folkemøte. Styret vedtok at vi ikke skal ha noen møter 
med partier i forkant av møte. 

• Inger og Klaus diskuterer om de skal møte i Velforeningenes 
Fellesforbund på Slemmestad 31 mai. 

• 19 august er det Holmsbudag. Styret ble enige om at vellet å ikke 
skal ha stand/selge vafler i år. Vi undersøker om vi skal ha Food 
truck. 

• Raymond ordner med reklame på Holmsbutoget. 
 
 

Neste styremøte 27 juni kl. 1800 
 
 
 

 
 


